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Geschiedenis 
De toenmalige coalitiepartijen zijn in 2006/2007 gestart met 
wijkgericht werken. In de dorpen Overasselt. Nederasselt en 
Heumen waren destijds dorpsplatforms of wijkraden. In Malden 
wilde het college van burgemeester en wethouders ook dergelijke 
aanspreekpunten. Malden werd daartoe in 4 kwadranten verdeeld. 
Een van deze kwadranten was onze wijk de Hoogenhof.  
Voorafgaand en tijdens het wijkbezoek van het college en de 
gemeenteraad aan onze wijk in 2007 werden wijkbewoners 
gestimuleerd om een wijkplatform op te richten. Een aantal 
wijkbewoners is daar mee aan de slag gegaan. 
 
Oprichting wijkplatform 
November 2007 was de oprichtingsvergadering van vereniging 
wijkplatform Hoogenhof. 
Op het wijkbezoek van 2007 is een lijst met actie- en knelpunten 
opgesteld. Veel actiepunten op die lijst zijn in de periode 2007 
tot 2011 door de gemeente samen met het wijkplatform 
aangepakt en afgerond. Sommige punten bleven liggen. Regelmatig 
werd er of door het wijkplatform of door de gemeente een nieuw 
actiepunt toegevoegd. In de loop van 2009 zijn de bomen van 
Zwerfkei, die sneller groeiden dan verwacht, door de gemeente op 
de lijst gezet, maar er is tot nu toe niets mee gedaan. 

Geschiedenis van wijkplatform Hoogenhof 
en de fysieke leefomgeving 
 
Hoe gekomen tot project  
Zwerfkei – Licht door de bomen 

Wijk enquête en wijkbezoek 
In 2011 werd een nieuw wijkbezoek gepland. Het wijkplatform 
heeft besloten om voorafgaand aan dat wijkbezoek een 
wijkonderzoek te verrichten om te weten te komen wat de 
wijkbewoners van onze wijk vinden. Een kwart van de huishoudens 
heeft gereageerd, in ‘t Grind zelfs een derde van de huishoudens. 
 
Knelpunten 
Over het algemeen was men tevreden over de Hoogenhof, behalve 
in ‘t Grind. In 2007 was beloofd dat ‘t Grind opgeknapt zou 
worden, maar dat was niet gebeurd. Het zogenaamde Parkgoud 
was een keertje vernieuwd, maar het zag er ondertussen weer 
niet uit. 
De andere knelpunten waren een aantal donkere plekken in de wijk 
en gevoelens van onveiligheid die voor een deel te maken hadden 
met de donkere plekken. 
 
Andere aanpak en financiering van wijkgericht werken 
Met ingang van 2012 heeft het college besloten om de werkwijze 
tot dan toe te wijzigen. Werd eerst door meerdere ambtenaren 
aan meerdere projecten tegelijk meegewerkt. Het duurde heel 
lang voordat iets afgerond was en over sommige knelpunten werd 
alleen gepraat maar er werd niet aan gedaan. Per 1 januari 2012 
werd per wijk een beperkt aantal projecten, waarvoor ambtelijke 
ondersteuning nodig was, gefinancierd. 
Het wijkplatform heeft voor 2012 de herinrichting van ‘t Grind op 
de agenda gezet en voor 2013 en 2014 de donker plekken. 


